
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 021/20-21 

歌唱比賽暨聖誕聯歡會之安排 

 

敬啟者： 

 

 2020/2021 年度歌唱比賽暨聖誕聯歡會謹訂於十二月二十二日(星期二)。惟鑑於暫停面授課

程之關係，本屆歌唱比賽將改以 ZOOM形式直播比賽各項環節，中六級同學當天不用回校上課。

所有學生均須按照正常時間表(即上午 8:10 前)登入各班 ZOOM 帳戶，以參與歌唱比賽及班際聖

誕聯歡會。當天放學時間為上午 11:00。 

 

請於十二月二十一日(星期一)或之前填妥電子通告回條或將已填妥之回條逕交班主任，以

便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899與各班班主任聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

_______________________ 謹啟 

     （陳妙霞） 

二零二零年十二月十八日 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

東華三院馬振玉紀念中學                  班號:         

活動通告 021/20-21 

歌唱比賽暨聖誕聯歡會之安排 

 

 

敬覆者：本人為         班學生              之家長，已知悉上述通告之內容。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 

家長簽署：                     

家長姓名：                    

二零二零年     月     日 

 

 
 
 
 

 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 021/20-21 

Singing Contest cum Christmas Party 
 
18th December 2020  
 
Dear Parents 

 
The Singing Contest and the Christmas Party are scheduled on 22nd December 2020 (Tuesday). Due to 
the suspension of face-to-face classes, the singing contest and the Christmas party this year will be 
conducted on ZOOM, S6 students do not need to be back to school on that day. All students should login 
to the class-based ZOOM account as usual at 8:10am, and the class will be dismissed at 11:00am on that 
day.   
 
Please kindly return the signed reply slip or sign the e-reply slip by 21st September 2020 (Monday). 
Please feel free to contact the class teachers on 2443 9899 if you have any questions.  

 
Yours sincerely   

 
 
 
 
 

Chan Miu Ha 
Principal  

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 


